
 
 

Verslag bestuursvergadering Jumelagecomité Middelkerke – dd. 

24/03/2022 

De vergadering vindt plaats om 20u in de Oude Post. 

Aanwezig: 

Arsène Henon (voorzitter), Anne-Laure Proot (secretaris), Annie Moens (penningmeester), Danny 
Deschagt, Vera Decock, Kristine Baeckelandt, Eddy Durnez, Wim Landuyt, Annie Standaert, Maggie 
Wilkinson, André Levecque, Geert Werbrouck, Bjorn Slembrouck, Johan Vandenheede, Ingrid 
Vandenberghe, Daniëlla Drielinck. 

 

Verontschuldigd: 

Tom Dedecker (schepen van Toerisme), Freddy Deschacht (2de ondervoorzitter), Eric Vandewalle, 
Willy Wauters,  

 
Start van de vergadering: 20u05. 

1. Mededeling ontslag Willy Wauters 

Arsène bedankt Willy voor zijn vrijwillige inzet voor de jumelage van Middelkerke.  

 

2. Goedkeuring vorig verslag 27/01/2022 

goedgekeurd 

 

3. Financiën 

De financiën zijn niet meer gewijzigd in vergelijking met vorige vergadering.  

De werkingssubsidie voor 2022 werd officieel per brief aangevraagd en wordt verwerkt door 
de administratie. 

 

4. Activiteiten stand van zaken 

Glabbeek  

Als we een bezoek tijdens de bloeiperiode wensen te doen, kan het niet meer in 2022 
georganiseerd worden. Daarom wordt het uitgesteld naar 2023. Er wordt aan de werkgroep 
gevraagd om in de toekomst de voorzitter op de hoogte te houden van de communicatie met 
de betrokken jumelagegemeente.  

  

Vresse 

• 2 april: opening tentoonstelling amateur schilderkunsten 

  De tentoonstelling duurt een maand. Op za. 2 april is er de vernissage.  

Afgevaardigden: Annie St. en Maggie. Er wordt 1 overnachting betaald door Vresse. 

Op 1 april was een vergadering voorzien van de burgemeester van Vresse met ons 
bestuur. Gezien schepen T. Dedecker niet aanwezig kan zijn, zal de vergadering 
verzet worden naar 6, 7 of 8 april.  



 
 

• 18 juni: Fête de la Musique 

Coverband ‘Experience’.  

Afgevaardigden: Arsène en Vera gaan.  

 

Epernay 

• 14 mei: Fête de l’Europe 

Afgevaardigden: Arsène en Annie M. gaan.  

Vroeger viel dit samen met Fête de la Bière, maar het zal in de toekomst gesplitst 
blijven op vraag van Montespertoli. 

• 27-29 mei: Fête de la Bière 

Afgevaardigden: Arsène en Annie (voorzien eigen logement), Geert, Annie St. (voor 
toeristische stand), Eddy en Danny. Er worden 3 kamers gereserveerd in het IBIS-
hotel (vr-ma=3 nachten). Annie St. vraagt bij Nicole L. na als ze daar kan blijven 
slapen. Vrijdagochtend = vertrek. 

Bierstand: 

Arsène kreeg nog geen antwoord van Bart over de verkoop van Brugse Zot en 
Sportzot. Anne-Laure vraagt aan Bart om contact op te nemen met Arsène. Er wordt 
normaal gezien opnieuw met een invoerder (Gedis) van ter plaatste gewerkt, 
waardoor al het materiaal daar geleverd wordt.  

Voor de verkoop zijn vrijdag en zaterdag de belangrijkste dagen. De zondag is het 
‘familiedag’, waardoor minder bier wordt gedronken. De bedoeling is om uit de kosten 
te komen.  

Toeristische infostand: 

De toeristische infostand van Middelkerke wordt niet bemand door iemand van de 
dienst toerisme, maar door de aanwezigen van het jumelagecomité. 

Materiaal:  we krijgen mogelijks enkele tafels ter beschikking. Promotiemateriaal dat 
eventueel kan meegenomen worden: Adem Zee, plastiek zakken, plooifolders, roll-
ups, troevenkaart Westhoek, troevenkaart De Kust, … Anne-Laure geeft aan Danny 
door wat beschikbaar is.   

• 10-16 okt: Week van de Smaak 

Het Lyceum van Epernay had graag een school uit Middelkerke uitgenodigd in de 
Week van de Smaak in oktober. Men stelde Ter Strepe voor, omdat zij een afdeling 
‘keuken’ hebben. Eddy heeft contact opgenomen met de directeur, maar de directeur 
zag dit niet zitten met zijn leerlingen, noch met de leerkrachten.   

Eddy heeft dan contact opgenomen met de keukenopleiding van het OCMW. Daar 
zag men het ook niet zitten.  

Eddy is dan terecht gekomen in het Atheneum van Diksmuide, namelijk bij de afdeling 
slagerij/vleeswaren/traiteur. Deze school ziet het helemaal zitten, maar is helaas niet 
van Middelkerke.  

Bedenking van Arsène: Moet Middelkerke tijd en geld steken in een school van 
Diksmuide? In het verleden hadden we ook geen positieve ervaring met het 
uitwisselingsproject Erasmus met onder andere Epernay, in samenwerking met een 
school uit Oostende. Destijds hadden we eveneens een voorstel van Epernay voor 
kunst in het park. We hebben ons ingezet voor dit project met een relatief groot 
succes. Het jaar daarop zou het in Epernay doorgaan, maar blijkbaar zag Epernay het 



 
 

niet zitten. We hebben geen problemen om gezamenlijk projecten uit te werken, maar 
het blijft steeds van één kant te komen. 

Volgens Eddy zal het project ons niets kosten, want de kosten worden gedragen door 
de scholen zelf. Er wordt 20 euro per kind voorzien.  

De vergadering beslist om het project wel in naam van het jumelagecomité te 
begeleiden, maar er wordt gevraagd om de kosten uiterst beperkt te houden. Er wordt 
voorgesteld om bijvoorbeeld een kleine attentie te voorzien voor de leerlingen van 
Epernay. Eddy blijft het project verder opvolgen. Er wordt gevraagd om verslag uit te 
brengen aan de bestuursleden over de uitstappen. 

• 11-13 nov: viering 55 jaar jumelage 

Vanuit de administratie is er een voorstel om het officieel moment op vr. 11 nov. om 
12u in de raadzaal te doen, na de 11-november-plechtigheid. Voor het 
jumelagecomité is dit een goed moment. Anne-Laure zal bij schepen Tom Dedecker 
checken als we dit zo mogen plannen.  

Er wordt voorgesteld om een programma van 3 dagen (11, 12 en 13 nov.) op te 
stellen. Het programma wordt door Danny en de werkgroep opgemaakt.  

Wie er naar Middelkerke zal komen is afhankelijk van Epernay. 

• 11-13 nov: 25 jaar champagne WE 

 

Rauschenberg  

• 5-8 aug: viering 50 jaar jumelage 

Een voorstel van Geert is om met de fiets naar Rauschenberg te rijden (550km). Er 
werd contact opgenomen met de Choufkes. Ze zouden dit zien zitten. Het zou 5 
dagen in beslag nemen. De kosten werden uitgerekend op € 2.000 voor 6 fietsers, dat 
door het jumelagecomité zou bekostigd worden. Ter plaatse is alles op eigen kosten.   

De volleybalploeg Jumpers (16-17jarigen) zijn mogelijks ook geïnteresseerd om met 
een volleybalploeg naar Epernay te gaan om daar te volleyballen met de volleybalclub 
van Epernay. We moeten nog een definitief antwoord krijgen.  

Busreis: 

De busreis zou duurder uitkomen in vergelijking met enkele jaren geleden, namelijk 
ca. € 100/pers. extra.  

Als we de bus vol krijgen, is afhankelijk van het antwoord van de  Jumpers. Er zijn 36 
betalende personen nodig om uit de kosten te komen. 

De reis kan gecommuniceerd worden via Bruisend Middelkerke en eventueel de 
nieuwsbrief van de gemeente.  

➢ Arsène bezorgt nog het programma. 

Budget:  

Gezien de extra activiteiten met de sportclubs, zullen de kosten verhogen en zal het 
budget met € 2.000 worden opgetrokken. Het budget dat voorzien werd voor 
Glabbeek kan hiervoor overgezet worden. 

Geschenk: 

Er wordt voorgesteld om opnieuw een strandcabine, maar nu een stuk kleiner, te laten 
maken door de gemeentelijke technische dienst.  

 



 
 

Büchenbeuren   

• 24-27 juni: bezoek confirmanten 

De Spermaliehoeve is op dat moment niet vrij. Er wordt naar een alternatieve datum 
gezocht. Er zou ook in De Zeekameel kunnen gelogeerd worden. Bjorn houdt ons op 
de hoogte.  

• 29-31 juli?: viering 55 jaar jumelage 

Tijdens dat weekend heeft Büchenbeuren hun eigen dorpsfeest.  

Nieuw voorstel: 17 juli met aperitiefconcert in St-Pieters-Kapelle. In Scora kan 
eventueel het officieel moment plaatsvinden. A-L checkt bij het bestuur als deze 
datum ok is.   

 

Ettlingen  

• 26-28 aug: Marktfest 

Er is voorzien dat er 3 koppels meegaan: 

- Freddy en Kristine zijn verantwoordelijk voor Ettlingen. Kristien kan niet mee.  

- Johan bekijkt als hij mee kan (met echtgenote). Arsène zou dan meerijden met 
Johan.  

- Annie St. zou ook willen meegaan. 

➢ Opgelet: er worden maar 3 kamers gereserveerd en momenteel zouden 5 
kandidaten koppels/individuen geïnteresseerd zijn: 1. Freddy met echtgenote, 2. 
Johan met echtgenote, 3. Arsène en Annie M., 4. Annie St. en 5. Jus de Mer.  

Er wordt Jus de Mer verkocht. Alexander brengt de stand in orde en is tijdens het 
feest actief. Wim checkt bij Alexander als hij wenst dat hij als vertegenwoordiger van 
Jus de Mer mee gaat.   

Men zou op donderdag vertrekken. 

• 14-16 okt: Jumelagefeesten 

Een delegatie uit Middelkerke, Clevedon, Epernay, Gatschina, Löbau en Menfi wordt 
uitgenodigd, namelijk een vertegenwoordiging uit het gemeentebestuur en de 
voorzitter van het jumelagecomité. Men vraagt als we verkoopstanden kunnen 
voorzien met chocolade, bier en/of frieten. We moeten hierover nog extra informatie 
krijgen.  

• ??? : Kolping – Mikaj 

Kristine is van mening dat dit bezoek geïntegreerd kan worden in een ander bezoek 
aan Ettlingen, voorbeeld aan Marktfest. Volgende week is er vergadering van Mikaj. 
Kristine houdt ons op de hoogte.  

Gewoonlijk verloopt de uitstap van vrijdag tot maandag. 

• 11-13 nov: 50 jaar jumelage (uitstel van 2021) 

Dit zou samenvallen met de viering van 55j Middelkerke-Epernay op 11 november 
2022. 

 

 

 



 
 

Clevedon   

Er zijn voorlopig nog geen activiteiten met Clevedon. Er is enkel oppervlakkige 
communicatie. Maggie gaat in de week van 19 april normaal naar Clevedon. Daar 
probeert ze contact te hebben met Emma.   

 

Vresse 

• Viering 30 jaar Vresse-Middelkerke 

Dit zou vermoedelijk in het laatste weekend van oktober plaatsvinden. Dit wordt in 
april in Vresse besproken tussen hun burgemeester en schepen Tom Dedecker.  

 

5. Varia 

- Afscheid Marie Choquet:  

Marie Choquet beëindigt haar voorzitterschap in het jumelagecomité van Epernay. Als 
bedanking en afscheid is er het voorstel vanuit de administratie om haar als ridder te 
slaan tijdens het Champagneweekend, in naam van de gemeente.  

Het jumelagecomité vindt dit geen probleem, maar maakt wel de opmerking dat dit in het 
verleden nog nooit gedaan werd voor een voorzitter.  

- Goedkeuring verslagen:  

Binnen de maand na de vergadering moet het verslag voorgelegd worden aan het college. 
Daarom wordt er afgesproken om het verslag, kort na de vergadering, op te zenden via 
mail en iedereen de kans te geven om binnen de week te reageren, mocht er iets niet 
correct in het verslag staan. Geen reactie voor de deadline = goedgekeurd.  

- BK op de weg op 26 juni:  

Er werd vorig jaar medewerking gevraagd aan het jumelagecomité om groepen uit de 
jumelagegemeenten uit te nodigen om deel te nemen aan de recreantentoer van het BK 
op za. 25 juni. Anne-Laure vernam van de dossierbeheerder van het BK dat de 
recreantentoer geschrapt werd door Golazo. Dus is er geen medewerking meer nodig.  

 

6. Datum volgende vergadering 

Donderdag 19 mei om 20u in De Oude Post 

 

 

Einde vergadering: 22U15 


